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Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII Trnová ze dne 8.1.2024 

 

Přítomni: Topičová, Linhartová, Král, Fuchsa, Krpata 

Hosté: p. Vencl 

Program: 

1) Ověření zápisu 

2) Podněty a připomínky občanů 

3) Návštěvy jubilantů 

4) Hodnocení zimní údržby vozovek a chodníků 

5) Různé 

 

K bodu  1) Minulý zápis ověřil pan Krpata, bez připomínek. 

K bodu  2) Pan Vencl ( zaměstnanec úřadu MOVII ) projednal spolu s komisí požadavek pana Jedličky 

z domu č.p. 239 z ulice K Olšině ohledně bezpečnosti dětí, které zde sáňkují na kopci. Kopec vznikl 

navážkou zeminy při budování vedle umístěného hřiště. Děti při sáňkování poškodily zateplení domu 

239. Je zde i strom a v blízkosti parkovací místa aut a silnice. Bylo by vhodné zde umístit palisády, aby 

bylo sáňkování směrováno do bezpečných zón a nedocházelo tak případnému zranění dětí. Situaci je 

nutné řešit dříve, než by se mohlo stát něco vážného. Komise spolu s panem Venclem navrhuje, aby 

se občané sešli a veřejně projednali tento požadavek. Pan Král osloví jednotlivé občany, kteří 

navrhnou, jak a jakým způsobem bude tento problém vyřešen. 

 
K bodu  3) Paní Topičová navrhla, že v tomto roce bude návštěvy jubilantů zajišťovat sama spolu 

s paní Žďárskou.  

K bodu  4)  Vozovky a chodníky jsou ve standartním stavu. Pokud jde o údržbu smetí, špíny, listí, 

aktuálně o zasněžené, případně zamrzlé chodníky, je toto řešeno podle priorit města. 

K bodu 5a) Opakující se připomínka ke kultivaci a lepší údržbě zalesněného území rozprostírajícího se 

mezi Globusem a ulicí J. Potůčka: bylo by vhodné vzhledem k procházejícím se chodcům ( i s kočárky ) 

nerovné cesty plné děr a bahna zpevnit, případně průběžně odstraňovat nakloněné a padající stromy.                                  

              5b) podnět člena komise pana Krpaty a sice Lesopark Trnová – viz email včetně příloh 

 

Vyjádření k bodu 5a) a 5b) prosíme odeslat na emaily: kral.pce@tiscali.cz, 

lukas.krpata@eu.panasonic.com a fuchsovi@seznam.cz 

 

Zapsala: paní Linhartová 

Ověřil: Martin Fuchsa 

Příští jednání komise se uskuteční v pondělí 11.3.2024 v 17:00 hodin v Obecním domě v Ohrazenicích. 
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